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Z A P I S N I K 

SA 20.  SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HMS-a 
 
Dvadeseta  sjednica  Upravnog odbora HMS-a u mandatu 2020 – 2024 održana je u utorak 6. veljače  
2024. s početkom u 14,45 sati u prostorijama HOO-a, soba 48/II, Trg K. Ćosića 11, Zagreb. 
 
Prisutni članovi UO: Stjepan Peršin, predsjednik;  Srećko Margetić, zamjenik predsjednika;  Robert 
Žiković, potpredsjednik, Miro Papec, član; Zoran Mioč, član; Dragutin Marović, član, Nenad Jagodić, član; 
Ivan Penić, član. 
 
Odsutni članovi UO: Antun Karas (opravdano) 
Ostali prisutni: Krešimir Pavelić, predsjednik NO;  Mladen Čop, predsjednik Suda časti; Renata Suchy, 
glavna tajnica HMS-a; Ana Čop, tajnica HMS-a; 
 
Gosp. Peršin, predsjednik HMS-a zahvalio je  svima na dolasku te predložio da se ranije dostavljeni 
dnevni red usvoji s napomenom da u točki 2 umjesto Prijem nove članice  stoji Prijem u članstvo, njih 
ukupno 3. Takav prijedlog dnevnog reda je jednoglasno usvojen i glasi: 
 

Dnevni red: 
1. Usvajanje Zapisnika s 18. sj. održane 16.12.2023 i 19. elektroničke održane 17.01.2024. 
2. Prijem u članstvo 
3. Imenovnje Inventurne komisije 
4. Imenovanje sportskih direktora (M-00 CR-kružne moto utrke, M-11 QX quadcross) 
5. Izvješće s održanog proglašenja Noć motociklizma u Križevcima 27.01.2024. 
6. Pripreme za redovnu-izvještajnu Skupštinu 
7. Organizacija 100-te obljetnice HMS-a – Svečana Skupština 
8.  Ostala pitanja i prijedlozi  

 
 
Konstatirano je da kvorum postoji, sve odluke koje se donesu bit će pravovaljane.  

 
Ad.1. Usvajanje zapisnika s 18. sj. održane 16.12.23. i elektroničke održane 17.01.24.  
Zapisnici sa 18. sjednice održane 16.12.2023.  i 19. elektroničke održane 17.01.2024. Upravnog odbora 
HMS-a  dani su na usvajanje. 
 
Odluka 191/2024  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o usvajanju zapisnika s 18. sjednice održane 16.12.2023. i 
19. elektroničke sjednice  Upravnog odbora održane 17.01.2024. godine. 

 
Ad.2. Prijem u članstvo  
Zamolbu za prijem u članstvo HMS-a predali su: 
2.1. Moto klub No limit, Stjepana Gregorka 18, Ivanić-Grad. Gđa Suchy izvjestila je da je klub dostavio 
svu potrebnu dokumentaciju predviđenu Statutom za prijem u HMS-a te je uplaćena upisnina i članarina 
za 2024. u HMS-u.  Po kraćoj raspravi jednoglasno je donesena slijedeća odluka: 
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Odluka  192/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se uputi prijedlog Skupštini za primanje u  pridruženo  
članstvo temeljem članka 17. Statuta HMS-a MK No limit iz Ivanić-Grada.  Klub je podmirio  upisninu  i 
godišnju članarinu za 2024.  
 
2.2. Udruga Extreme Enduro Liburnija, Veli Brgud 27, Veli Brgud .  Klub je bio primljen u članstvo s 
01.01.2023. ukoliko uplati upisninu i članarinu za 2023. što nije bilo učinjeno. Kako se klub  očitovao u e-
mailu od 04.02.2024. nakon što su primili odluku o prestanku članstva radi neplaćene upisnine i članarine 
za 2023.godinu, do istoga je došlo radi smrti tajnika gosp. Ferlana, te klub moli za ponovni prijem. Svi 
dokumenti su već u tajništvu HMS-a. 
 
Odluka  193/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se uputi prijedlog Skupštini za primanje u  pridruženo  
članstvo temeljem članka 17. Statuta HMS-a Udruge Extreme Enduro Liburnija iz Velog Brguda s time  
da klub – udruga mora uplatiti upisninu i članarinu za tekuću godinu.  
 
2.3. Auto-moto-racing klub Sveti Ivan Zelina, Črečan 36D, Sveti Ivan Zelina. Klub je dostavio svu 
potrebnu dokumentaciju predviđenu Statutom za prijem u HMS. Iz dokumentacije je vidljivo da je klub 
registriran kao auto-moto klub što nije u suglasnosti s člankom 30. Zakona o sportu.  
 
 Odluka  194/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se uputi dopis nadležnom tijelu Zagrebačke županije 
koje je izdalo rješenje i ovjerilo Statut da nam pošalju pojašnjenje tj. da se očituju  prema članku 30. 
Zakona o sportu oko registracije kluba obzirom da su registrirani za dva sporta. 
 
Ad.3. Imenovanje Inventurne komisije HMS-a 
Za članove Inventurne komisije predloženi su isti članovi kao i prošle godine. 
 
Odluka  195/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se za članove Inventurne komisije imenuju: Miro Papec, 
predsjednik, Zoran Mioč i Dragutin Marović, članovi Inventurne komisije. 
 
Ad.4. Imenovanje sportskih direktora (M-00 CR - kružne moto utrke i M-11 QX – quadcross) 
Gosp. Peršin je izvjestio da se oko direktora za kružne moto utrke razgovaralo na prošlom Odboru za 
sport te da se razgovaralo o Miri Papecu i Draženu Kemenoviću. 
Gosp. Papec podsjeća da kada se donosila odluka odlučeno je da gosp. Kemenović obavlja dužnost za 
obje discipline do izbora direktora za kružne moto utrke.  Sada je prijedlog da dužnost obavlja gosp. 
Danijel Hatežić iz MK Kvarnera koji je prisutan na svim AA utrkama.  
Gosp. Margetić izvještava da je gosp. Božidar Galić predložen od većine klubova  da (ponovno) pokrene 
disciplinu QX te predlaže da se usvoji njegovo imenovanje.  
Gosp. Žiković dodaje da je inicijalno njegov prijedlog za dnevni red bio, obzirom da se osnovala nova 
disciplina, da se imenuje i sportski direktor za tu disciplinu.  
U daljnjoj diskusiji sudjelovali su svi članovi Upravnog odbora. 
 
Odluka  196/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se za: 

- Sportskog direktora za kružne moto utrke (M-00-CR) imenuje Danijel Hatežić 
- Sportskog direktora za quadcross (M- 11 – QX) imenuje Božidar Galić 
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Gosp. Krešimir Pavelić, predsjednik NO, obavještava vezano uz rad sportskih direktora, a kada smo kod 
OMU, da je još prošle godine  tražio da se naknade troškovi  sportskim direktorima da bi bili nazočni na 
barem nekim utrkama PH. Lani je direktor OMU bio samo na zadnjoj utrci, a donosi neke odluke koje nisu 
konzultirane s vozačima i klubovima, postavlja pitanje da li sportski direktori imaju neograničene ovlasti, 
isto tako direktor  bi morao sudjelovati u radu i biti na sjednicama  Odbora za sport. Obavještava da po 
pitanju odluke u disciplini OMU nije htio ništa pisati ili raditi kako ne bi utjecao na rad Odbora za sport.  
Gosp. Papec je izvijestio da je razgovarao o tomu sa gosp. Gerešom, te da je izvješće discipline OMU bilo 
dostavljeno na neadekvatan način.  
Gosp. Pavelić nadalje izvještava da ništa nije htio raditi obzirom da se radilo i o njegovom sinu, bio je 
razočaran da su odluke donesene na takav način te da je čekao ovu sjednicu UO da to iznese.  
U daljnjoj raspravi sudjelovali su gosp. Jagodić koji svraća pažnju i naglašava da je gosp. Gereš dobro 
upućen u tehničke stvari motocikla, ali ostalo je dosta loše, te je podsjetio da je pred 2 godine tražio da 
ima pomoćnika kojeg će sam imenovati. Gosp. Žiković podsjeća da je prije 3 godine predložio da se 
imenuju komisije disciplina zavisno od broja vozača u pojedinoj disciplini.  
U daljnjoj raspravi sudjelovali su svi nazočni, istaknut je problem manjka stručnih kadrova, susjedni savez 
(AMSZ) ide na ukidanje komisija zbog nedostatka stručnih ljudi. 
Po raspravi dogovoreno je da gosp. Papec obavezno obavi razgovor  sa gosp. Miljenkom Gerešom.  
 
Ad.5. Izvješće s održanog proglašenja Noć motociklizma u Križevcima 27.01.2024. 
Gosp. Peršin zahvalio svima koji su na bilo koji način sudjelovali na svečanoj podijeli nagrada u Križevcima 
te dodao da su se svi iz Križevaca potrudili napraviti najviše što se može. Svečanost su popratili GP1 TV 
koji je napravio reportažu, a i najavu događaja ranije, Rado Križevci te portal prigorski.hr. Dodao je da je 
to prva svečanost vezana uz proslavu 100te obljetnice Saveza.  
HMS snosi troškove nagrada (plakete + zlatne kacige, ukupno 6.522,15 eura), osim Kupa Hrvatske V. 
Sever koji se financira iz donacija (ukupni iznos 869,04 eura), troškove hrane za 233 gostiju u iznosu od 
5.126,00 eura, troškove pića u iznosu od 710,89 eura (bez vina)  te prepravke na banerima u iznosu od 
157,00 eura što je ukupni trošak (bez nagrada V. Sever) 13.272,19 eura.  
Domaćini AMK/MK Križevci snosili su sve ostale troškove: hranu i piće za svoje goste, muzički sastav 
„Pleteri“,  firme Croatiagraf,  Sport spirit, Decor princess Nikole Subotičanca za 2 displaya i pozornicu, 
Križevačke mažoretkinje, Križevačke djevojačke straže, hostese tvrtke Košić, d.o.o.   
Nakon izvješća razvila se diskusija, poglavito po pitanju dogovora o tomu da se sve discipline održe u 
Križevcima.    
 
Gosp. Pavelić obavještava da je tražio dokumente koji se odnose na nagrade, nagrade za životno djelo i 
priznanja HMS te da je pregledom istih vidljivo da od 9 članova UO njih čak 5 u zadnjih nekoliko godina 
dobilo nagrade za životno djelo. Vidljivo je da su članovi Odbora za nagrade i priznanja bili glasovali sami 
za sebe, obrazloženja za nagrade, neki napišu više, neki manje (jedno od obrazloženja  je da je na svakoj 
utrci zadužen za ravnanje staze) te smatra da ne treba sebi dodjeljivati nagrade dok god se sjedi tu gdje 
se sjedi.  
Gosp. Mioč dodaje da je o tomu raspravljao ranije sa gosp. Margetićem, da takvu nagradu ne bi smjele 
dobivati još aktivne stručne osobe. Dešavalo se da nagrade dobivaju oni koji su aktivni samo u svojem 
klubu, ne u realiziranju i ostvarenju zadaća u cijelom HMS-u. 
Gosp. Peršin dodaje da klubovi predlažu nagrade, osobe koje su aktivne i dugo u tom sportu.  
Gosp. Pavelić obavještava da će o tomu izvijestiti Skupštinu , gosp. Papec obavještava da je o nagradi bio 
kontaktiran telefonski, nagradu je prihvatio i stoji iza nje.  
Gosp. Margetić svraća pažnju da treba točno propisati kriterije, ne „umjetnički dojam“. 
Gosp. Žiković dodaje da nagrade ako se samo tako daju postaju manje važne.  
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Gosp. Peršin obavještava da imamo 100 godišnjicu i da će trebati veća komisija za nagrade i priznanja.  
 
 
Odluka  197/2024 
Upravni odbor je sa jednim suzdržanim glasom prihvatio izvješće s održane Noći motociklizama, 
Križevci 27.01.2024. 
 
 
Ad.6. Pripreme za redovnu izvještajnu Skupštinu 
Gosp. Peršin obavještava da bi se redovna izvještajna Skupština sa sportskim i financijskim izvješćima za 
prošlu godinu  održala u subotu 16.03.2024. te da bi se prije toga trebao održati Upravni odbor.   
Po kraćoj raspravi donesene su sljedeće odluke: 
 
Odluka  198/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da redovna izvještajna Skupština održi u Hotelu Aristos u 
subotu 16.03.2024. s početkom u 11.00 sati. 
 
Odluka  199/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se svim dužnicima iz 2023. godine pošalju opomene 
sukladno čl. 24 Statuta HMS-a. 
 
Odluka  200/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se sjednica Upravnog odbora održi u utorak 05.03.2024. 
s početkom u 11.0 sati u Hotelu Aristos.  
 
 
Ad.7. Organizacija 100te obljetnice HMS-a – svečana Skupština 
Gosp. Peršin je izvijestio da je komunicirano s predsjednikom FIM gosp. Viegasom, dobili smo dobar 
odgovor, da bi mogao doći na našu obljetnicu u drugoj polovici rujna kada ima slobodni termin.  
Gosp. Žiković dodaje da trebamo znati koliko će ljudi biti pozvano,  gdje će se održati svečana skupština, 
hodogram, budget, pitati na 2-3 mjesta koliko će to koštati, ne bi trebalo biti sve oko dolaska gosp. 
Viegasa. 
Gosp. Peršin predlaže da to bude 27.09.2024. godine, očekivani broj gostiju oko 200. 
Gosp. Žiković dodaje da je broj ljudi ključan, trebalo bit biti u hotelu i radi smještaja, pitati u Sheratonu i 
Westinu, a i on ima neki razgovore u Opatiji i Rijeci pa će pitati.  
Gosp. Peršin obavještava da je proslava godišnjice počela već u Križevcima, trebala bi se nastaviti na 
utrkama, delegati bi trebali dobiti majice, kape s logom 100 godina, on ima ponudu od jednog 
dobavljača, trebalo bi ispitati i druge. GP1 je radila reportažu kod 90-e obljetnice, trebali bi snimiti i 
reportažu za 100tu obljetnicu, osim toga trebalo bi tiskati monografiju, prilaže ponudu za monografiju od 
200 stranica za količinu od 200 i 500 komada. Trebalo bi poslati dopis klubovima da pripreme slike i 
tekstove o svom klubu, svaki za 5 do 10 listova, monografija bi se podijelila na svečanosti. Isto tako treba 
vidjeti za priznanja koja bi se uručila zaslužnima.  
Gđa Suchy je upozorila da treba posebno pozornost posvetiti financiranju  takve svečanosti kao i svih 
ostalih aktivnosti, odnosno da se pronalasku sredstava za financiranje aktivnosti. Pogotovu što nedugo 
nakon toga treba održati  i svečanost dodjele nagrada najboljim pojedincima, klubovima i timovima 2024.   
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Odluka  201/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se od luksuznijih  hotela  zatraže ponude za svečanu 
večeru za 200 ljudi za 27.09.2024. u Zagrebu u dvorani sa video zidom, gosp. Žiković bi trebao 
pogledati kakve su mogućnosti u Rijeci i Opatiji, te poslati obavijest klubovima da pošalju tekstove i 
fotografije o svom klubu za monografiju. 
 
 
Ad.8. Ostala pitanja i prijedlozi 
8.1. Vezano oko zamolbe SMK Karlovac koji je, prema zaključku s prošlog UO, poslao šire objašnjenje za 
donaciju vezanu iz 100 godišnjicu motociklizma u Karlovcu i Karlovačkoj županiji, razvila se kraća diskusija 
u kojoj su sudjelovali svi nazočni.  
Donesen je zaključak, obzirom  na planove oko obilježavanje 100 godišnjice motociklizma u Hrvatskoj da 
se zamolbi ne može udovoljiti. 
8.2. Vezano oko zamolbe za donaciju dr.sc. Kristine Jug, a odnosi se na autorsku knjigu pok. Darka 
Labaša, moto avanturista, putnika i putopisca istoj se iz istog razloga ne može udovoljiti.  
 
 
Završeno u 17.45 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata  Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing.  


